



**Pädagogische Hochschule
Weingarten**
University of Education

International Office

Exchange Program

Teaching German as a Foreign Language



Exchange Program

Teaching German as a Foreign Language



Modules

- > Didactics and Methodology
- > Society and Culture in Germany
- > Linguistics Basics
- > German Language Course and Internship

Description

Would you like to spend a semester in Germany to improve your German language skills and gain practical experience? This program, developed by University of Education Weingaten, is specially tailored to the needs and requirements of prospective teachers of German as a foreign language. It combines courses in the areas of German didactics, methodology, intercultural literature didactics and German linguistics with a teaching placement at a bilingual elementary school throughout the semester.

Sie möchten ein Semester in Deutschland verbringen, um Ihre Deutschkenntnisse zu vertiefen und Praxiserfahrung zu gewinnen? Dieses von der Pädagogischen Hochschule Weingarten entwickelte Programm ist speziell auf die Bedürfnisse und Anforderungen angehender Lehrkräfte für Deutsch als Fremdsprache zugeschnitten. Es verbindet Kurse in den Bereichen Deutschdidaktik, Methodik, Interkulturelle Literaturdidaktik sowie Germanistische Linguistik mit einem semesterbegleitenden Unterrichtspraktikum an einer zweisprachigen Grundschule.

All courses are taught in German, B2 level required.

Duration

1 Semester

Program

Exchange

Semester

Winter or Summer term

International Office

internationaloffice@ph-weingarten.de

More information on this program →

Go online and find a detailed description of each modules and the course content.

